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Schriftelijke vragen (artikel 32 RvO) 
 
 
 
Datum vraag: 20 maart 2019  
 
 

 
Datum antwoord: 15 april 2019    
 

 
Aan de voorzitter van de raad 
 

 
Onderwerp: glasvezel 
 
 
 

 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te 
beantwoorden:  
 
 1. Is het u bekend dat er gemeenten zijn waar wel alle huizen worden aangesloten, ook degenen die 
niet direct een abonnement afsluiten, zodat nieuwe bewoners later tegen een normaal tarief makkelijk 
kunnen worden aangesloten? 
 
2. Bent u het eens met de Partij voor de Dieren dat goed (en snel) internet steeds meer een soort 
nutsvoorziening lijkt te worden, bijvoorbeeld voor toekomstige ontwikkelingen zoals een vorm van 
'zorg op afstand'? 
 
3. Hoe denkt u te gaan voldoen aan het voornemen van het kabinet dat alle Nederlanders in 2023 
over snel vast breedbandinternet (minimaal 100 Megabit per seconde) zouden moeten beschikken? 
 
4. Bent u bereid de mogelijkheden te onderzoeken om alle huizen in het buitengebied aan te laten 
sluiten, ook degenen die zich (nog) niet hebben ingeschreven, en de raad hierover voor de 
eerstvolgende raadsvergadering (16 april) te informeren? 

 

 
Toelichting: 
 
Het benodigde aantal inschrijvingen voor glasvezel in het buitengebied (50 %) is inmiddels gehaald 
zodat 'de digitale stad' tot aanleg over zal gaan. Niet alle huidige bewoners hebben zich echter 
ingeschreven. Dat betekent dat toekomstige bewoners van niet aangesloten panden daardoor met 
hoge aansluitkosten te maken zullen krijgen. 
 

 
Naam en ondertekening:  
Joop de Jonge, Partij voor de Dieren 
 
 

 
De beantwoording van het college 12 april 2019:  
 
Ad.1.  
Het is ons niet bekend of er gemeenten zijn waar alle huizen sowieso worden aangesloten.  
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Ad. 2. 
Wij zijn het met u eens, dat een goede internetverbinding ontzettend belangrijk is voor nu en in de 
toekomst.  
 
Ad. 3. 
Op dit moment verzorgt KPN / Digitale stad / Delta Infra de aanleg van glasvezel in het hele 
buitengebied en de zeven kleinste kernen van onze gemeente. In een tweede fase kunnen de overige 
kernen van glasvezel worden voorzien. Wanneer dat gaat plaatsvinden is nog niet duidelijk. Daarmee 
kan een ieder in onze gemeente dus gebruikmaken van breedbandinternet.  
 
Ad. 4. 
De gemeenteraad heeft besloten om het aanleggen van glasvezel in het buitengebied over te laten 
aan de markt. KPN / Digitale stad / Delta Infra biedt al de mogelijkheid alle huizen aan te sluiten voor  
€ 250,- of gratis als je diensten afneemt. Het is aan de huidige bewoners of ze meedoen.  
 
 

 

 
 


